
Neočkovaní covidoví šmejdi, proč nechcípáte,
když jste neočkovaní! Místo toho si vesele
žijete!
- CZ24 News | 30. srpna 2021

ČESKO: Vojtěch, Babiš, Kubek a Flegr, Smejkal a další: nenaočkovaní šmejdi drze neumírají, zbývají
nám vakcíny a my nevíme, jak nenaočkované nacpat do potečkovaných. Prý se umírá méně (vůbec),
protože naočkovaní jsou naočkovaní a nenaočkovaní? Drze neumírají také!

Vážně je to normální? (Jasně, že slovo šmejd je jenom zdůraznění zločinu, který na nás vláda a
prodejci s deštěm provádějí. Přesto…)

 

Pokud se vám zdá první odstavec nepochopitelný, tak zde je výrok MZ:

Počet úmrtí, hospitalizací i závažných průběhů onemocnění výrazně snižuje
očkování.  Dokončené očkování má nyní v republice – po osmi měsících vakcinace – přes
5,6 milionu lidí, tedy víc než polovina všech obyvatel. Cílem je dosáhnout plného
očkování minimálně u 70 procent populace. Očkovat se je nyní možné od 12
let.Zdroj: https://www.lidovky.cz/domov/v-sobotu-pribylo-132-nakaz-stejne-jako-pred-tydn
em-reprodukcni-cislo-

 

Což znamená v překladu z češtiny do češtiny: pokud nikdo neumírá, tak je to zásluhou toho, že je
naočkováno 50% občanů. A nebo vysvětlení: to, že se neumírá, je zásluhou toho, že 50% občanů se
nenechalo naočkovat?

Matematicky: neumírá 50% očkovaných a dokonce neumírá ani 50% nenaočkovaných. Fakticky
neumírá na covid nikdo a s covidem výjimky.

Nekleplo by vás z výroků našich geniálních covidových poradců, prý odborníků?

Nakažených covidem je prý dle statistik více nenaočkovaných. A důvod? Od května se naočkovaní
netestují. Také vás napadá otázka, zda jim nepřeskakuje? Jak zjistí, zda naočkovaných nemá covid
dokonce víc, když se netestují?

A komedie pokračuje: naočkovaní jako první už dnes nejsou naočkovaní a musí se naočkovat.
Dostanou třetí dávku. Neboli počet naočkovaných se nezvyšuje, ale tím snižuje. Ještě jste se z výroků
vlády a a prapodivných vakcinologů nebo co to jsou nezbláznili? Tak pokračujeme:

naočkovaní se bojí, že je nenaočkovaní nakazí a tak jim vyhrožují. Proč se bojí naočkovaní, když dle
logiky by měli být klidnější a měli by se bát nenaočkovaní? Krásně to ukazuje neznámý autor na
facebooku.
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Samozřejmě víme, že naočkovanost není garance nenakažení, ale na druhou stranu nejvíce agresívní
jsou zdraví, co se nechali naočkovat a často i sprostě útočí na neočkované, že jsou sobci. Kde je ta
logika?

Počet dětských úmrtí “s covidem” je nula. Proto je třeba nahnat děti na vakcíny “covid”, protože se
zbytečně vyhazují? Takže se nevakcínuje jako ochrana zdraví, ale aby dle směrnic mohly děti do škol,
na dovolené, na tábory, do kin, protože to vymyslel nějaký magor a je v tom příliš peněz?

Británie a Dánsko tuto hysterii ukončily. Ono to ani nemá logiku, byť se tvrdí, že tam je hodně
naočkovaných. Jenomže nyní se údajně zjistilo, že ti první naočkovaní už nejsou naočkovaní, tudíž
jejich proočkovanost – imunita klesá! Blázinec nemá konečnou.

Jak sami vidíte, čím déle s námi covid je, stále více lidí chápe, že zvěrstva vakcinování proti covidu
(ostře protestujeme, abychom byli nazýváni jako antivakcionista, antivaxer, antivax, protože nejsme
proti vakcínám, ale proti jedné covid vakcíně a vláda občany dezinformuje) jsou až na výjimky
podvod a je otázkou, zda by nemocní, co dostali covid, přes možnost vakcíny stejně neumřeli.
Dokázat se to nedá.

Takže na závěr: ať covidoví teroristé předloží zprávy od coronerů, kolik lidí ZDRAVÝCH umřelo s
covidem, kolik dětí, natož zdravých umřelo s covidem a kolik celkem stála propaganda, abychom do
sebe prali americké vakcíny. Ať předloží data a nikoliv fantasmagorickou propagandu rovnající se
zločinu.

P.S. Na rakovinu umírá cca 80 pacientů denně. Porovnejte prosím s touto hysterií. Samozřejmě,



pokud se vrátí epidemie, tak stejně jako u chřipky se musíme chránit a dávat si pozor.


